

**Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb
9 april 2025**



§ 11 - 20 nr 2

Närvarande:

Maria Gabrielsson, ordförande,
Marie-Louise Wesslén, sekreterare,
Håkan Leiborn, ledamot,
Kristina Svanfeldt, ledamot
Mikael Hjort, suppleant
Annelie Andersson, ledamot

Ej närvarande:

Annelie Molin, suppleant
Carolina Corbell, kassör
Håkan Sjödin, vice ordförande

§ 11 Mötet öppnas – mötet öppnas 18.40

§ 12 Val av justerare – Mikael Hjort och Håkan Leiborn

§ 13 Fastställande av dagordningen – dagordningen fastställdes.

§ 14 Föregående protokoll – lades till handlingarna.

§ 15 Ekonomisk rapport.

- a) I kassan finns det 133 000 kr

§ 16 Skrivelser

- a) Kongress - Val
- b) Hyra agility planen, Heidi Penttilä
- c) Fråga från medlem Stockholms Södra, om det är ok att vara med på skotträning hos oss.

§ 17 Rapporter från sektorer

- a) **HUS** – Dåligt med anmälningar på kurser. Väntar på avtal från Studieförbundet, väntar på uppdaterat. Så vi kommer marknadsföra våra kurser via Studieförbundet och på vår hemsida.
- b) **Rally** –
Vi planerar för en Rallydag på klubben 4 maj kl 10-13 för att få igång mer intresse för rallylydnad
Tävling i dubbla Nybörjarklass fredag 5 sep, vi har fått 1 domare men söker efter ytterligare 1.
Rallysektorn har hjälpt nybörjargruppen i gång för träning samma tid som mästarklassträning
(deltagare är de som tidigare gått kurs)
Vi märkte då att vi saknar 8 skylthållare av 40, har lagt ut en blänkare i rallygruppen om någon har lånat. Det är svårt att få ihop 2 banor av de 32 skylthållare som finns kvar.
Anette har sin examination den 26 april för Rallylydnadsinstruktör.
Anette håller en förberedande kurs i rally som startar 27 april (denna är fulltecknad)
- c) **Agility och Hoopers** –

Hoopers tävlingen på Hundlands gick riktigt bra och fick in 9 300 kr i startavgifter och serveringen 600 kr. Hallhyra och rosetter som räcker till flera Hoopers tävlingar. Så är riktigt nöjd med den, funderar på en tävling i Hoopers i september, beroende på hur det går hos FCI/SKK på mötet i maj när det blir en officiell hundsport.

Agility tävling den 24 maj, ska ta tag i sponsring och funktionärer. Prova på Hoopers den 18 april.

Kurserna börjar fyllas på, får göra lite mer reklam för dem. 2 som tävlar på landslagskvalet denna helg och en till helg så får vi se om de kommer med i landslaget, många konkurrenter detta år. Dom som deltar i SM får de bidrag med 1000 kr? Troligen 5 st. Årets Agility hund, 17 maj, då har vi haft fina rosetter till 1 i varje storlek som i år är smal, medium, large, Xlarge och årets Rockie = 5 rosetter.

- d) **Mondioring** – Vi tränar på och numera tränar vi ute och på tisdagar. Tränat med figurant inomhus under vintern. Sen bokar 2 tillfällen under våren.
- e) **IGP** – Vi har tävling i FH spår den 21 april, 8 anmälda till FH1 och 3 till FH2. PM kommer att gå ut i veckan. Domare är Jarmo Heiskanen. BH/VT prov den 4 maj och StPr, börjar med StPr och sen BH/VT prov kl 13.30. Vi har träningsläger 29 maj – 1 juni. IGP Lydnadsträning med Anna Taylor 5–6 juli.
- f) **Specialsök och Nosework** – Nosework tävling den 2 juni, Jursta, domare Lotta Bauer, bas i klubbstugan. Specialsöksprov den 9 juli och 11 maj, domare Maria G och Madde Lind. Det är 3 träningsgrupper, 2 fm grupper tis. och tors. och 1 em. grupp, söndag. Kurs med Petra den 26 april för söndagsgänget. Håller på att ta fram en utmaningskurs i Specialsök.
- g) **Bruks och Lydnad** – 2 st Unga fräscha deltagare från Nynäs går TS utb. Towa Lind har varit här och haft en helgkurs i brukslydnad. Tävling appellspår den 30 april, just nu är det 4 anmälda. Lydnad, startklass och klass 1 den 14 maj, lägre och högre 26 maj. Lydnadsdomare: Vi utbildar Yvonne Andersson, Katrin Englund och Anelie Andersson och lärare Anders Svensson. Mikael Hjort uttagen att döma Spår den 5-7 sept. i Norge, Nordiska Mästerskapen.
- h) **Svenskskydd** – Maria G har gjort Licensbesiktning av Charlotte Storks hund Zappo, Charlotte Stork går A tävlingsutbildningen, kommer sen gå B tävlingsutbildning.
- i) **Sponsring** – När PM skickas ut skall våra sponsorerers loggor finnas med.
- j) **Anläggningen** – Ström har ej funnits på staketet på träningsplanen mot järnvägen. Det är nu fixat.

§ 18 Övriga frågor

- a) Kongress, Val – Sörmlandsdistriktet har Medlemsmöte den 18 maj. Valberedningsförslag se bilaga. Vi valde att rösta på Jennica Klinker.
- b) Sponsring av klubben till medlemmar SM, VM mm. Vi har tidigare beslutat att vi inte sponsrar med resebidrag.
- c) Datum för klubbkonferens den 8 november, dagkonferens. Kommer även arrangera 2 digitala utbildningar i föreningsteknik och det är för alla.
- d) Nordiska festen – vi chattar om festen via Facebook.

§ 19 Nästa möte 13/5 kl 18.30

§ 20 Mötet avslutas – Maria avslutar mötet 20.17

Justerare:

Justerare: